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SUOMEN BRIDGELIITTO – FINLANDS BRIDGEFÖRBUND ry 

HALLITUKSEN KOKOUS 5/2022 

Aika: 15.7.2022 klo 15:00  

Paikka: Hangon Casino, sekä etäyhteydellä 

Läsnä: Janne Seppälä  puheenjohtaja 
 Hulda Nyberg  sihteeri, toiminnanjohtaja  
 Milena Laitala tuli paikalle etänä klo 16:24 §12 käsittelyn aikana  
 Martti Meronen  
 Petteri Nieminen 

Veijo Nikkanen tuli paikalle klo 15:50 §9 käsittelyn aikana.   
 Fred Sundwall 
 Finn Wardi     
 Pekka Viitasalo   
 
Poissa:  -  
  
   
 
1 § Kokouksen avaus 

 SBL:n puheenjohtaja Janne Seppälä avasi kokouksen klo 15:11. 

2 § Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteerin valinta ja pöytäkirjantarkastajien valitseminen 

Sihteeriksi valittiin toiminnanjohtaja Hulda Nyberg. Pöytäkirjan tarkastajiksi 

valittiin Petteri Nieminen ja Finn Wardi. 

 Pöytäkirja julkaistaan liiton verkkosivuilla viimeistään viikon kuluttua  

 kokouksesta, sekä toimitetaan hallituksen postituslistalle. 

4 § Esityslistan hyväksyminen  

Hyväksyttiin kokouksen esityslista. (Liite 1) 

5 § Talousasiat  

Fred Sundwall kertoi taloudellisesta tilanteesta. Tarkempi tilannearvio saadaan 
kun PM-laskutus on saatu läpivietyä, mutta arvio on, että tänä vuonna tehdään 
toiminnasta noin 15000€ tappio. Hyvät edelliset vuodet kattavat tämän tappion. 
Liiton kulut ovat muodostuneet toiminnasta ja lajin aktivoitumisesta, joten se on 
perusteltua. 

Janne Seppälä kertoi Helsingin Shakkiliiton kanssa käymistään vuokratason 
noston neuvotteluista. Asia etenee ja sopimus vuodelle 2023 on neuvottelun alla. 

Bridge Areenan nousseet kulut (yhtiövastike) herätti keskustelua. SBL:n hallitus 
päätti että hallitus miettii erilaisia toimintavaihtoehtoja eri tilanteisiin Bridge 
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Areenan suhteen. Lisäksi selvitetään vielä liiton omistuksen ulkopuolella olevien 
osakkeiden kohtaloa eri toimintamalleissa. 

 

6 § Junioritoiminta ja bridgeä kouluihin-projekti  

Petteri Nieminen kertoi asiasta ja keskusteltiin kuinka liitto voi auttaa kerhoja 
osallistumaan koulubridgetoimintaan. 

Päätettiin, että Petteri Nieminen ottaa asian junioritoimikunnassa esille ja heidän 
ja koulutustoimikunnan alueohjausryhmän yhteistyönä rakennetaan kerhoille 
asian avaava työkalupakki.   

Liitto tekee mahdollisesti kohdistettua somemarkkinointia alueellisesti hakujen 
alettua. 

Tämä on valmis niin, että haut voidaan tehdä syksyllä 2023. 

   

7 § Kansainväliset asiat 

Champions Cupin tilanne 

Finn Wardi kertoi tilanteesta.  

Pelipaikka ja hotelli on nyt sovittu. Lisäksi vapaaehtoisia on pyydetty mukaan ja 
joitakin on jo saatu varmistetuksikin.  

EBL on lähettänyt kutsut ja varainhankinta on aloitettu menestyksekkäästi. 
Positiivinen yllätys kulurakenteessa, sekä saadut tukijat laskevat kilpailuun 
tarvittavia varoja.  

Keskusteltiin siitä, että kilpailun tiedotus medialle täytyy tehdä erityisen hyvin. 

Päätettiin, että toiminnanjohtaja Hulda Nyberg pyytää Tuomo Väliahon apua 
asiaan.  

 

8 § Koulutustoimikunta 

Koulutustoimikunta kokoontuu elokuussa. 

 

9 § SM-viikko ja muu bridgen näkyvyys  

Keskusteltiin SM-viikkoon osallistumisen hyvistä ja huonoista puolista.  

Salon Bridgekerho on lähettänyt hallitukselle selonteon heidän kerhon 

näkemyksestä. (liite2) Kerho oli varsin tyytyväinen SM-viikon heille tuomaan 

positiiviseen näkyvyyteen. 

SM-viikkoon osallistuminen on suhteellisen suuri panostus. Päätettiin tehdä 

kysely osallistuneille pelaajille ja kysyä mitä mieltä osallistuneet pelaajat olivat.   
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Käytiin myös keskustelua lajimme näkyvyydestä ja keinoista sen 

saavuttamiseksi. 

Todettiin, että jäsenhankinnan osalta olisi hyvä saada kerhot käymään 

puhelimitse läpi aiemmat jäsenet, jotka ovat nyt jääneet pois. On hyvä pyytää 

pelaajia takaisin.  

Keskustelussa nousi esiin kerhojen tarve markkinointitukeen bridgen 

näkyvyyden osalta.  

 

10 § Juniorileiri 

Juniorileirille kutsutaan vastavuoroisuusperiaatteen mukaisesti osallistujia myös 
Virosta ja Latviasta. Osallistuminen on heille ilmaista, mutta he ovat itse 
vastuussa vakuutuksistaan ja matkakuluista sekä järjestelyistä. 

 

11 § Alueohjausryhmän asioita 

Etelä-itäisen alueen aluevalvojatilanne selviää lähitulevaisuudessa. Nykyinen 
aluevalvoja on muuttamassa pois alueelta. 

Petteri Nieminen toimittaa Martti Meroselle aluevastaavien kerhoille tekemän 
kyselylomakepohjan. AOR päivittää kyselylistan. 

 

12 § Muut asiat 

• Fred Sundwall ja Timo Sairanen selvittävät laskutus ja maksatusasiat 
liittyen Champions Cupiin Finn Wardin tarpeiden mukaisesti. 

• Todettiin, että kuluva vuosi on ollut Suomen bridgessä poikkeuksellinen ja 
jatkossa SBL palaa käytäntöön, jossa lähettää vähintään yhden joukkueen 
EBL:n kansallisiin EM-kilpailuihin, sekä NBU:n PM-kilpailuihin.  

Tavoite on lähettää kaikki neljä joukkuetta kansallisiin EM-kilpailuihin ja 
maksaa joukkueiden osallistumismaksut. Mikäli talous rajoittaa 
lähettämismahdollisuuksia, voidaan yhdenvertaisuusperiaatteen 
mukaisesti lähettää molemmat tai vain toinen avoin – tai mixed-
joukkueista. Hallitus päättää tarvittaessa asiasta.  

EM-joukkuekilpailuihin lähetetään siis 1,2, tai 4 joukkuetta, mikäli 
joukkueet saadaan koottua. Tämä on yhdenvertaisuusperiaatteen 
mukaisesti mahdollista. 

 

13 § Seuraava kokous 

Seuraavan kokouksen ajankohdasta päätetään signalissa 

14 § Kokouksen päättäminen 
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Puheenjohtaja päätti kokouksen 16:54 

 

X
Janne Seppälä

Puheenjohtaja

 

X
Hulda Nyberg

Sihteeri

 

 

X
Petteri Nieminen

Pöytäkirjantarkastaja

 

X
Finn Wardi

Pöytäkirjantarkastaja
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 4/2022 
Aika: Tiistaina 26.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Petteri Nieminen 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Finn Wardi 
  Veijo Nikkanen  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Puheenjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 15.24 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 7 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Joukkueen osallistuminen World Bridge series -kilpailuun (entinen Bridgeolympialaiset) 

Kauko Koistinen ilmoitti, että hän saanut yhteistyökumppanin, joka on valmis 

rahoittamaan joukkueen osallistumisen kilpailuihin.  

Päätös: Päätettiin, että Kauko Koistisen joukkue osallistuu kilpailuihin. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin kello 20.13 
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
puheenjohtaja   sihteeri 
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 5/2022 
Aika: Tiistaina 27.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Pekka Viitasalo  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Toiminnanjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 22.36 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 4 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Nimetään epävirallinen naismaajoukkue Kuopiossa pidettäviin Pohjoismaiden 

Mestaruuskilpailuihin korvaamaan Färsaarten poisjäänyttä naisjoukkuetta.  

Päätös: Päätettiin, toiminnanjohtajan ja Martti Merosen esityksestä, että joukkue 

Agneta Arle – Maria Nordgren, Jonna Kaminen – Kirsi Virtanen ja Gabriella Ahlvik – 

Outi Rahi nimetään PM-kisoihin Färsaarten naismaajoukkueen tilalle, jotta kilpailuun 

ei tule lepovuoroja. Samaa periaatetta on aiemmin noudatettu PM-kilpailuissa. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin 28.4.2022 kello 12.53  
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
puheenjohtaja   sihteeri 
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PÖYTÄKIRJA: HALLITUKSEN SIGNAALISSA PIDETTY KOKOUS 5/2022 
Aika: Tiistaina 27.4.2022 Signaalissa 
  
Osallistujat: Janne Seppälä, puheenjohtaja 
   Fred Sundwall 
  Milena Laitala 
  Martti Meronen 
  Pekka Viitasalo  
 
1 § Kokouksen avaus 
  
 Toiminnanjohtaja avasi kokouksen Signaalissa kello 22.36 
 
2 § Todetaan kokouksen päätösvaltaisuus annettujen vastausten jälkeen. 
 

Kokoukseen osallistuu 4 hallituksen jäsentä. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat  
 

Kokouksen sihteerinä toimii Fred Sundwall. Pöytäkirja vahvistetaan 
seuraavassa hallituksen kokouksessa.  

 
4 § Nimetään epävirallinen naismaajoukkue Kuopiossa pidettäviin Pohjoismaiden 

Mestaruuskilpailuihin korvaamaan Färsaarten poisjäänyttä naisjoukkuetta.  

Päätös: Päätettiin, toiminnanjohtajan ja Martti Merosen esityksestä, että joukkue 

Agneta Arle – Maria Nordgren, Jonna Kaminen – Kirsi Virtanen ja Gabriella Ahlvik – 

Outi Rahi nimetään PM-kisoihin Färsaarten naismaajoukkueen tilalle, jotta kilpailuun 

ei tule lepovuoroja. Samaa periaatetta on aiemmin noudatettu PM-kilpailuissa. 

5 § Kokouksen päättäminen 
 

Viimeisen kannanoton jälkeen kokous päätettiin 28.4.2022 kello 12.53  
 
 
 
Janne Seppälä    Fred Sundwall 
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puheenjohtaja   sihteeri 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


